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Bartłomiej Dyba-Bojarski 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi 

Sz.P. Hanna Zdanowska 

Prezydent Miasta Łodzi 

INTERPELACJA 

W związku z fatalnym stanem ulicy Bema w Łodzi proszę  o informację  czy jest 
możliwość  jej napraw, poprzez nakładkę  i czy taka możliwość  jest rozważana przez 
Miasto Łódź  lub też  czy jest konieczny kompleksowa pełna wymiana nawierzchni tej 
ulicy. 
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